
Zápis ze zasedání osadního výboru, konaného dne 4. 2. 2015. 

Přítomni: členové osadního výboru - předseda osadního výboru pan Čáslavský J.,  členové osadního 

výboru paní Helclová, paní Velinská, pan Tesař, pan Rulák, člen zastupitelstva města Nová Role pan 

Cibuzar, členka zastupitelstva města Nová Role paní Vávrová, člen sociální a zdravotní komise pan 

Čáslavský L., člen stavební komise pan Lapáček 

Body jednání: 1) Podněty z minulé schůze konané dne 6. 1. 2015 

            2) Páteřní komunikace 

            3) Územní plán 

            4) Ostatní 

 

1) Podané podněty 

- Úklid veřejných prostor – technické služby provádějí úklid veřejných prostor 1 x týdně. Na      

základě podané žádosti, stížnosti občanů atd. bude vyslána služba i mimořádně. Každodenní úklid, 

který byl prováděn v minulosti, a který jsme požadovali, se provádět nebude. Technické služby 

neplánují v tomto směru žádné změny. 

- Obytný přívěs, který se nachází na parcele 40/2 – řeší stavební úřad 

- Otevřená kanalizační šachta a výkopy před domem p. Černého – řeší stavební úřad 

Paní Kohoutová přislíbila, že osadní výbor bude písemně informován o tom, jak byly vyřešeny podané  
podněty a stížnosti. 

2) Páteřní komunikace 

Na stavbu páteřní komunikace je momentálně našetřeno 15 mil. Kč. 

Na částku cca 35 mil. Kč bude zažádáno o úvěr u bankovního ústavu. Bankovní ústavy již byly 

osloveny. V současné době byl nabídnut nejnižší úrok 0,35%. 

O dotaci bude rovněž zažádáno. Žádost musí být podána do 24. 2. 2015. 

Dle nejnovějších informací by práce měly být započaty nejpozději 1. 5. 2015. Stavba by měla být 

dokončena do konce října 2015. 

Než budou zahájeny stavební práce, je bezpodmínečně nutné, aby všichni byly napojeni na veřejnou 

kanalizaci. Žádáme stavební úřad, aby vyzval písemně všechny majitele nemovitostí, kterých se toto 

týká, k nápravě. 

Finanční výbor města navrhuje rozdělení stavby do 2 etap. S tím zásadně osadní výbor nesouhlasí.  

Nyní se zpracovává prováděcí projekt. Osadní výbor se dohodl, že by bylo vhodné navštívit    

Projektovou kancelář PS, Oto Szakos a probrat ještě některé detaily stavby jako např.: 

- vnitřní rozetapování průjezdnosti komunikace 

- trasa linkového autobusu, hlavně jeho otočku 

- parkovací místa 

- upřesnit zda půjde o komunikaci III. třídy nebo obytnou zónu. S tím souvisí doporučená rychlost 

- vznést dotaz, že v případě použití silnice před Restaurací Hubert ( z důvodu průjezdu při 

rekonstrukci páteřní komunikace ) zda by se nemohla tato komunikace zrekonstruovat v rámci 

celkové rekonstrukce. Zanést toto do prováděcí dokumentace. 

 

3) Územní plán 

16. 3. 2015 v Nové Roli v Restauraci Bernard od 16:00 hodin se uskuteční veřejné projednávání 

nového návrhu územního plánu na příštích 15 let. Připomínky k návrhu územního plánu lze podat do 

7 dnů ode dne veřejného projednání.  



Vzhledem k této skutečnosti bude na čtvrtletní schůzi osadního výboru s občany Mezirolí pozván pan 

Martínek, který seznámí občany s novým návrhem územního plánu. Tato schůze se uskuteční v pátek 

27.2. 2015 v Restauraci U Huberta od 18 hodin. ( POZOR ZMĚNA TERMÍNU ) viz. níže. 

 

4) Ostatní 
- Na základě sdělení paní starostky a paní Kohoutové bude ještě před zahájením rekonstrukce páteřní 
komunikace provizorně opraven úsek silnice před Ermanovými. Tento úsek je v kritickém stavu. 

- Osadní výbor upozorňuje na existenci Vyhlášky města Nové Role (platná i pro Mezirolí) týkající se  
dodržování nedělního klidu( řezání dřeva,sekání trávy a veškeré ostatní činnosti narušující klid ). 
V případě problému nutno volat hlídku policie. 

- Osadní výbor bude nadále navrhovat vybudování kulturně-sportovního areálu. Multifunkční hřiště, 
zázemí pro hasiče atd. Toto by se mohlo začít připravovat v průběhu rekonstrukce páteřní 
komunikace. 
 
- Vize do budoucna 
Vybudovat objekt ve vlastnictví obce, kde by bylo restaurační zařízení se sálem pro setkání občanů, 
pro případné sportovní kroužky, klubovna pro různé zájmové kroužky atd. 
Bude zažádáno o vytvoření studie proveditelnosti. 
 
- Osadní výbor požaduje informaci od stavebního úřadu, v jaké fázi je oprava střechy kapličky a kdy 
bude tato oprava hotova. 
 
- Osadní výbor požaduje informaci od stavebního úřadu, v jaké fázi je požadovaná revitalizace návsi. 
Apel na umístění laviček.  
 
- Na základě podnětu občanů žádá OV stavební úřad a odbor životního prostředí, aby se řešil problém 

s ustájením koní manželů Palicových ( vytékání fekálií ze stájí na náves ). 

 
- Osadní výbor požaduje do dozorčí rady technických služeb zástupce z Mezirolí.  

 
- Osadní výbor neshledal, zda je schváleno požadovaných 30.000,- Kč na kulturní a společenské akce a 

5.000,- Kč na založení webových stránek obce Mezirolí pro rok 2015. 

  
- Do uzávěrky Novorolského zpravodaje tj. do 10. 2. 2015 bude podána informace o složení nového 

osadního výboru a termíny zasedání osadního výboru s občany. Zajistí paní Velinská. 

POZOR na změnu termínu v měsíci březen. Původní termín zasedání osadního výboru s občany, který 

byl plánován na 6. 3. 2015 se z důvodu jarních prázdnin posune o týden dopředu, tedy na 27. 2. 

2015.Ve stejný den proběhne i schůze OV plánovaná na 4.3.2015. 

 

- V Mezirolí projde Masopustní průvod, a sice 14. 2. 2015 ve 14 hodin sraz u Hasičárny. 
 

Zasedání bylo ukončeno v 19:55 hod. 

 

Zápis vyhotovila: Barbora Velinská 

 

Za osadní výbor: Jakub Čáslavský - předseda 


